



RZB
LIGHTING



MARYLING

Licht und Mode

Im Ende 2013 eröffneten neuen Showroom des jungen Fashionlabels Maryling, direkt neben dem Armani Kaufhaus in Mailand gelegen, setzt man beleuchtungstechnisch voll auf LED.

Die im Jahr 2010 gegründete Modemarke bezeichnet ihren internationalen Stil mit eleganten modernen Schnitten als eine Hommage an die Weiblichkeit, was sich insbesondere auch im exklusiven Shopdesign widerspiegelt.

LED-Strahler und Einbaudownlights des Leuchtenherstellers RZB und die LED-COB-Module und LED-Treiber von Vossloh-Schwabe sorgen hier für die richtige Ausleuchtung der hochwertigen Waren. Das eingesetzte RZB-Einbaudownlight Ledona® erfüllt höchste Ansprüche an Lichttechnik, Energieeffizienz und Design. Durch die ausgezeichnete Energieeffizienz dieses LED-Downlights werden Energieeinsparungen im Vergleich zu konventionellen TC-TEL-Downlights mit EVG von bis zu 64 % erreicht.

Hommage an die Weiblichkeit

Mode wird durch Licht erlebbar. Farbe, Form, Figur – das Licht inszeniert die hohe Kunst des Styles und wird zu einer Hommage an die Weiblichkeit.

VS-LED-Produkte überzeugen durch hervorragende Produkteigenschaften:

- LUGA Shop COB-Module WU-M-462
Lange Lebensdauer: 50.000 Std.
Minimaler Lichtstromrückgang: L90/F10
Farbtemperatur: 3000 K
Farbwiedergabeindex CRI: $R_a > 80$
- LED-Treiber ECXe 186201
700 mA, 40 W
- 5 Jahre Garantie



VS LUGA Shop COB



VS LED Treiber



MARYLING

Light and Fashions

The new flagship boutique of the young fashion label Maryling, which opened directly next to the Armani megastore in Milan at the end of 2013, features an entirely LED-based lighting system.

Founded in 2010, the fashion brand describes its international style – expressed in elegant modern collections – as a tribute to modern femininity, an aspiration that is particularly reflected in the exclusive shop design.

LED spotlights and built-in downlights made by the luminaire manufacturer RZB along with Vossloh-Schwabe's COB LED modules and LED drivers were used to present the high-end garments in a perfect light. The integrated RZB-manufactured Ledona® built-in downlight satisfies the highest demands in terms of lighting technology, energy efficiency and design. The outstanding energy efficiency of this LED downlight enables energy savings of up to 64% in comparison to conventional TC-TEL downlight-electronic ballast combinations.

Paying Tribute to Femininity

Light turns fashions into an experience. Colour, cut and form – lighting sets the stage for the art of styling, letting it become a tribute to womanhood.

VS LED products come with an impressive array of features:

- LUGA Shop COB Module WU-M-462
Long service life: 50,000 h
Minimal decrease in luminous flux: L90/F10
Colour temperature: 3000 K
Colour rendering index CRI: $R_a > 80$
- LED Driver ECXe 186201
700 mA, 40 W
- 5-year warranty



VS LUGA Shop COB



VS LED Drivers